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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialförsäkringsminister Annika Strandhäll (S)

2016/17:1476 Gårdsförsäljning av alkohol

I södra Europa är gårdsförsäljning av lokalt producerade varor en viktig del av 
landsbygdens näringsliv och intäkter. Även gårdsförsäljning av öl och vin har 
blivit ett naturligt inslag för besöksnäringen och turistsektorn. I Sverige kan 
lokala alkoholproducenter sedan 2008 sälja sina produkter på sitt närmaste 
Systembolag, men gårdsförsäljning är fortfarande inte tillåtet. Det finns inga 
formella hinder för att också Sverige ska kunna möjliggöra gårdsförsäljning av 
alkohol. Nu när närproducerat öl blivit en trend och fler mikrobryggerier 
öppnas i Sverige torde det vara naturligt att även öppna möjligheten för dem att 
sälja sina varor till kunden direkt, utan mellanhand.

Systembolagets monopol på alkoholförsäljning står inte emot att också tillåta 
gårdsförsäljning. EU-kommissionen har redan meddelat att gårdsförsäljning av 
alkohol är förenligt med Systembolagets monopol. Därmed är det inte längre ett 
giltigt argument att hänvisa förbudet mot gårdsförsäljning till Systembolagets 
monopol.

Därför vill jag fråga socialförsäkringsminister Annika Strandhäll:

 

Vilka argument har ministern för att inte påbörja en process för att tillåta 
gårdsförsäljning av alkohol i Sverige?

………………………………………

Sofia Fölster (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-05-24
Besvaras senast
2017-05-31 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


